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ایران است از مجلس شورای اسلامی  توافق برجام که ریشه تمام سختیها و فشارهای اجتماعی او با بیان این که

تشکر کرده است. کندن شر برجام به خاطر

علمالهدی، نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی؛ 

سیداحمد علمالهدی، امام جمعه مشهد در خطبههای نماز جمعه این شهرستان با بیان اینکه زندگی ما آمیخته با جنایات غرب و
آمریکا و مستکبران است گفت:

در این روزها سه خاطره چهره کثیف غرب را برای ما معلوم کرد. خاطره اول کشتار رضاخان مزدور در مسجد گوهرشاد،
خاطره دوم سالروز توافق برجام که ریشه تمام سختیها و فشارهای اجتماعی و خاطره سوم حمله عربستان سعودی به عزیزان

ایران در پی برائت از مشرکین است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از انتخاب، وی افزود:

عزیزان مسؤول کشور خدمت کردند نه خیانت. دشمن خیانت کرد. آنها ناجوانمردانه از برجام بیرون آمدند. نباید به مسؤولان
سوءظن داشته باشیم. مسؤولان عزیز با اینکه اشتباهاتی داشتند اما خدمت کردند. دشمن را در سیاست بشناسید و چشم به

فرمایشات رهبر بدوزید. آنها تصور کردند اگر مسأله هستهای حل شود ما دیگر مشکلی نداریم، فکر کردند اگر تحریمها
برداشته شود و از انرژی هستهای صرف نظر کنیم مشکلات برطرف میشود اما مشکل آمریکا نظام اسلامی است نه

هستهای. اینها تحریمها را برنمیدارند. مقام معظم رهبری فرمودند نرمش قهرمانانه انجام دهید اما هشت سال درس عبرت
گرفتیم و دشمنان سرمایه های کشور ما را تضعیف کردند و نه تنها تحریمها را لغو نکردند بلکه هزار و ۴۰۰ تحریم اضافه

کردند. برخورد دشمن در برجام و مسخره کردن ملت ایران مانند آدمکشی در مسجد گوهرشاد و کنار کعبه است.

نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی گفت:

مسئولان مسیر خود را پیش گرفتند و گوش به حرف رهبری نکردند و ارزش پول ما به این صورت درآمد و اقتصاد و وضعیت
مردم خاک شد و حالا میخواهند برجام را به عنوان ارزش اعلام کنند. این برجام ما را بدبخت کرد. دشمن را بزک میکنید؟

مردم ما بیدار هستند و این در بیست و هشتم خرداد معلوم شد و مردم از این حرفها تبعیت نمیکنند. از مجلس شورای
اسلامی تشکر میکنیم که شر برجام را کندند و امید است پای این قانون بایستند و مسؤولان آینده کشور پای موعظههای
پیامبر گونه رهبری باشند. پس از این مسؤولان اگر بخواهند برجام را ادامه دهند باید گوش به حرف مقام عظمای ولایت و

مجلس شورای اسلامی باشند.

امام جمعه مشهد همچنین در تشریح برخی مبانی تقوای عملی تصریح کرد:

 اکثر بیتقواییها و بی بندوباریها و معاصی ارتباطات اجتماعی بخش عمده زندگی انسان را تشکیل می دهد و
پروردگار عمدتاً در ارتباطات اجتماعی صورت میگیرد.
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